
Till Östermalms Stadsdelsnämnd 
 
I dagordningen för nämndens nästa sammanträde finns i 
balanslistan över medborgarförslag mitt förslag om 
narkotikaproblemet. Men det finns inget förslag om hur 
förslaget ska behandlas.  
Jag yrkar att nämnden beslutar enligt förslaget. Jag vill 
betona hur allvarlig narkotkasituationen är på Östermalm. Det 
är allvarligt att 30 % av tonårspojkarna använder narkotika 
enligt CANs statistik.  
 
Församlingarna torde ha stora möjligheter att erbjuda 
alternativ till drogerna. Det är oroväckande att Humanisterna 
i sin bok av Peter Watson "Den gudlösa tidsåldern" skriver att 
man kan leva ett bättre liv på kemisk väg med hjälp av droger. 
 
Jag hemställer därför att nämnden nu beslutar enligt 
förslaget. Som konstitutionsutskottet föreskriver får beslut 
med anledning av medborgarförslag inte delegeras till 
tjänstemän. Det finns inget skäl att vänta med svaret. 


